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A megválasztásomat követő első hét az ismerkedéssel telt, megkaptam az email címem, a 
hozzá tartozó levlistákat, a TTK HÖK facebook oldalának admin jogát, és a TTK HÖK 
weboldalának bejelentkezési adatait. Nagyon sok új dolog volt, ezért egy  kis időbe telt, 
amíg belerázódtam a dolgokba. Még azon a héten, február 14-én részt vettem az ELTE 
Hallgatiói Sajtó és Kommunikációs Bizottsági ülésen.
A második héttől már stabilabban mentek a dolgok, megtartottam az első fogadóórám, 
amit azóta is minden héten, a weboldalon feltüntetett időpontban megtartottam. A kapott 
megkereséseknek eleget téve posztoltam ki információkat a facebook-ra, és hoztam létre 
híreket a weboldalra. Letakarítottam az Északi és Déli épületek nagy plakátfelületeit, és 
ezeket ellenőrzöm is hetente egyszer, illetve órák közötti szüneteimben is többször rájuk 
nézek. Az IK-val és a TáTK-val együttműködve március 11-én felmértük az összes 
lágymányosi plakátfelületet, hogy  később  ezeket felosszuk egymás között. Ez a felosztás 
inkább munka megosztás, hiszen nagyjából ugyanazok a plakátok kerülnek ki 
mindenhova. A felmérés során minden felületről képet készítettem. Úgy volt, hogy 18-án 
találkozunk a felosztás miatt, de ez sajnos a TáTK miatt nem sikerült, ezért egy héttel 
tolódott, tehát a következő dátum március 25-e. Ezt a megbeszélést meg is tartottuk ezen 
a napon, a 3 kar elnökeinek jelenlétében, és sikerült egy mindenki számára megfelelő 
koncepciót kidolgoznunk. A kommosokkal azóta is rendszeres kapcsolatban állok, hogy az 
átállásból fakadó apróbb nehézségeket megoldjuk.

Az alapfeladataim mellett, a következőkkel foglalkoztam:
Írtam egy bemutatkozó és egy kgy beszámoló cikket a Nyúzba.
A Sportbiztos megkeresésére az 5vös5km plakáttervezéséhez és promó videó 
készítéséhez elérhetőséget küldtem.
A Tanárképzési referns megkeresett a Tanári Műhely  programjának hirdetése ügyében, 
hogy használnák a Kémia portán lévő tévét. Ezt sikerült elintézni, és március 10-én 
elindult a vetítés a tévén, melyhez hozzáraktam a TTK Felező buli plakátját is. A vetítésnek 
kedden délutánig kellett volna mennie, de nem így lett. Megkértem a portásokat, hogy ne 
kapcsolják ki a tévét, majd én jövök kedden, és kikapcsolom, de a kérésemnek nem tettek 
eleget. Én kedden nem jártam az északi épületben, ezért nem tudtam ellenőrizni. 
Legközelebb kitalálok valamit, hogy ilyen probléma ne legyen.
Alakul a TTK Info listájának újraindítása, egyelőre a megfelelő email formátum és annak 
szerkesztő felülete a kérdés, ennek megalkotásában Fetter Dávid segítségét kértem. 
Emailben megkerestem a Szakterületi Koordinátorokat, hogy  küldjék el az elkövetkező két 



hét eseményeit a szakjukról, hogy ezzel felmérjem a listára kiküldhető tartalom 
mennyiségét.
Március 21-én részt vettem az EHSKB ülésen.
Megterveztem a TTK HÖK Bevonó táborának plakátját
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